



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司
Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia
电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

8天7晚 人间天堂九寨沟 (LCN8CA) 成都/茂县/黄龙

行程亮点:

- ✓ 欣赏以多彩的湖泊、瀑布和秀美的山谷而闻名【九寨沟风景区】
- ✓ 乘船游凌云的【乐山大佛】，“山是一座佛，佛是一座山”
- ✓ 【黄龙风景区】是一个以瀑布、彩池、雪山和峡谷为特色的自然景区。
- ✓ 近距离观看憨态可掬的【大熊猫】
- ✓ 中国佛教圣地，文化遗产极其深厚的【峨眉山风景区】

地道特色料理

- ✓ 成都鸳鸯火锅 ✓ 都江堰养生餐 ✓ 峨眉山柴火鸡 ✓ 湘菜风味 ✓ 东坡肘子

第一天 吉隆坡 - 成都 (机上便餐)

宿：成都天府国际智选假日酒店或同级

集合于吉隆坡国际机场，乘机前往四川省会--古称“巴蜀”的成都，抵达后入住酒店休息。

第二天 成都 - 茂县 - 九寨沟 (早餐/午餐/晚餐)

宿：九寨沟星宇国际酒店或同级

早餐后，之后前往九寨沟，途中游览叠溪海子风景区，这里就是岷江主流的一段，是地震形成的堰塞湖。海子周围青山环抱，湖岸翠草丛生，湖水碧波荡漾，景色优美迷人。接着前往松潘古城（不含上城墙）：古称松州始建于明洪武年间，自古既是川西北地区重要的军事要塞，也是历史悠久的藏、羌、回、汉族人民「茶马互市」的重要驿站。抵达后入住酒店休息。

第三天 九寨沟 (早餐/午餐/晚餐)

宿：九寨沟星宇国际酒店或同级

早上，您可以享用早餐后，之后开启全天游览九寨沟风景区（含景区公共交通车）。【树正沟、诺日朗瀑布、则查洼沟、五彩池】九寨沟有“童话世界”，“人间仙境”之誉，被列入世界自然遗产名录。九寨沟的湖泊、瀑布、雪山与原始森林，美景相映，组合成神妙、奇幻、幽美的自然风光，显现“自然的美，美的自然”。九寨沟的高峰、彩林、翠海、叠瀑和藏族风情被称为“天下五绝”。著名的景点有：树正群海、诺日朗瀑布、五花海、犀牛海、五彩池、珍珠滩等等。一年四季无论何时去，你都会仿佛置身于仙境之中。

***注：九寨沟景区的观光车为景区摆渡车，旺季每个景点等候摆渡车的时间约 1-2 小时，景区会临时推包车游览，数量有限，不能保证每天都能申请到景区内包车。包车参考价：小车约人民币 5200 元/辆（19 人），大车约人民币 9800 元/辆（40 人），包车费用包含了司机小费及景区的接驳费用。**

注：景点和用车以景区安排为准。

第四天 九寨沟 - 黄龙 - 茂县 (早餐/午餐/晚餐)

宿：茂县国际大酒店或同级

今天早餐后，乘车前往游览黄龙风景区（不含上下行缆车），世界自然遗产。朵朵浮云飘荡在湛蓝的天空中，艳阳之下的“五彩池”晶莹剔透，璀璨无比，其令人心惊的颜色，绝非人间所有，沟中有许多的钙化彩池，随着周围景色变化和阳光照射角度变化变幻五彩的颜色，被誉为“人间瑶池”。黄龙以彩池、雪山、峡谷、森林“四绝”著称于世，以规模宏大、结构奇巧、色彩丰艳的地表钙化景观为主景，以函件的岩溶地貌蜚声中外，堪称人间仙境。随后走进藏寨家藏族参观，在这里您可以参观最美的藏寨，品味藏羌藏茶风情和体验特色藏族文化。



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司
Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No:198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia
电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

第五天 茂县 - 都江堰 - 峨眉山（早餐/午餐/晚餐）

宿：峨眉山御泉湾酒店或同级

早餐后，前往打卡点都江堰仰天窝广场，乘车前往著名的都江堰熊猫乐园，亲临中国国宝——大熊猫，非常顽皮可爱，它们可能倒挂在树枝上，也可能在草地上打滚，或是一群大熊猫在一起嬉戏，形态各异，让你尽情用相机捕捉它们精彩瞬间。抵达乐山后，您将乘船游览雕刻在凌云山栖霞峰悬崖上的乐山大佛。它是 71 米高的弥勒座像，是世界第一的石刻大佛，也是世界上高度最高的石佛像，被称为“山是一尊佛，佛是一座山”，被列入世界文化遗产名录。之后，乘车前往峨眉山。

***注：峨眉山御泉湾酒店不含温泉，客人若泡温泉，需自付费用人民币 120/人**

第六天 峨眉山风景区（早餐/午餐/晚餐）

宿：峨眉山御泉湾酒店或同级

早餐后，前往游览峨眉山，峨眉山是中国四大佛教名山之一，重岩迭翠、古雅神奇，长久以来便以其秀丽的自然风光和神话般的佛教事迹闻名于世，享有“峨眉天下秀”之美称。在这里您能游览报国寺和伏虎寺。报国寺是峨眉山的凤凰坪，为峨眉山八大重点寺庙之一，山中第一大寺。伏虎寺，又称伏虎禅院，寺院森林密布，山环水绕，建筑物造型特异环境构成了一幅幅“曲径通幽处，禅房花木深”的画面。信佛的康熙帝赐书“离垢园”。

第七天 峨眉山 - 成都（早餐/午餐/晚餐）

宿：成都安泰世纪酒店或同级

今天早餐后，前往峨眉山艺术博物馆，现有藏品 4673。基本陈列依托馆藏文物兼顾自然、历史文化发展的主题，从多个侧面诠释了峨眉山地域历史文化发展的脉络。接着前往锦里古城，这里是一条仿古商业街，是成都人气最旺景点之一，街里还有各种四川特色小吃，各种茶楼、咖啡馆、酒吧、客栈等随时可落座。黄昏时分，锦里会亮起灯，颇有韵味，适合拍照游玩。晚餐则享用成都地道鸳鸯火锅。

第八天 成都 - 吉隆坡（早/机上便餐）

早餐后，前往游览宽窄巷子，宽窄巷子是成都现存较成规模的清朝古街道，是典型的民俗成都缩影，除了引人入胜的砖文化墙，还汇聚了成都特色小吃，民俗等。自由活动直达约定时间，前往机场搭乘航班返回吉隆坡，结束难忘的旅程。

备选配套：

1.九寨沟藏羌歌舞晚会+《川剧变脸秀》：人民币400元/成人，人民币350元/小孩

备注：行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项：在公司无法控制的情况下，行程可能更改。指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。如行程结束后要求延期，出发前以航空公司机票确定的回程日期为准所有酒店评级均以中国当地为准 酒店在未获得按中国国家规定的标准正式评级期间，以【X星标准】标示酒店级别，以供参考，若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据。若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司
Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No: 198701000614(159279-X)
地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia
电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

8D7N JIUZHAIGOU PARADISE (LCN8CA) CHENGDU/ MAOXIAN/ HUANGLONG/ MT EMEI

Tour Highlight

- **Jiuzhaigou Scenic Area** is famous for its colorful lakes, waterfalls, and beautiful valleys.
- Take a boat tour to admire the **Leshan Great Buddha**
- **Huanglong Scenic Area** showcases waterfalls, colorful pools, snow-capped mountains, and gorges.
- Close contact with the naivety **Pandas and its babies**
- China's Buddhist holy land and extremely profound cultural heritage **Mt Emei Scenic Area**

Specialty Meal

- ✓ Chengdu Hot pot ✓ Health-focused cuisine in Dujiangyan ✓ Mt Emei Firewood Chicken
- ✓ Tibetan and Qiang flavors ✓ Dongpo Pork Knuckle

Day 1 KUALA LUMPUR – CHENGDU (MOB) H: Chengdu Tianfu International Hotel Complex or SML
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to the capital city of Sichuan – Chengdu, formerly known as “Bashu” during the ancient time. After arriving, transfer to hotel.

Day 2 CHENGDU - MAOXIAN - JIUZHAIGOU (B/L/D) H: Jiuzhaigou Sanroyal Int Hotel or SML
After breakfast, we will visit the **Diexi Town Scenic Area**, which is a section of the mainstream of the Min River and a barrier lake formed by an earthquake. The area is surrounded by green mountains, with lush grasses along the lake's shores and sparkling blue waters, creating a beautiful and enchanting scenery. Visit **Songpan Ancient Town** along the way. Upon arrival, check-in into the hotel.

Day 3 JIUZHAIGOU (B/L/D) H: Jiuzhaigou Sanroyal Int Hotel or SML
Today you will tour the **Jiuzhaigou Scenic Area (Inclusive of public transportation)**. [Shuzhenggou, Nuorilang Waterfall, Zechawagou, WucaPool]. It is also known as “fairyland” and “paradise on earth” and was declared as a UNESCO World Heritage Site. The natural scenery of Jiuzhaigou comprises of highland lakes, waterfalls, Snow Mountains and primitive forest. Its mountain peaks, colourful forest, emerald sea, waterfalls and the Tibetan tribe culture have been acclaimed as the “World's 5 Wonders”.

***Note: The tour in Jiuzhaigou will depend on the arrangement by scenic spot management. Waiting time is 1 to 2 hours for scence bus, cannot guarantee there will be bus. Scenic Bus optional small car RMB\$5200/ car (19 Pax). Big Bus RMB\$9800/ Bus (40 Pax). Car/Bus inclusive of driver tips and transfer fee to scenic area.**

Note: The tour in Jiuzhaigou will depend on the arrangement by scenic spot.

Day 4 JIUZHAIGOU - HUANGLONG - MAOXIAN (B/L/D) H: Maoxian Int Hotel or SML
Today, you will visit **Huanglong Scenic Area (Exclude cable car)**. Huanglong is renowned for its colorful pools, Snow Mountains, valley and primitive forest. It got name by its unique landscape forest resemble like a golden dragon. Later, we entered a **Tibetan village for a home visit**, taste the style of Tibetan black tea and experiencing the unique Tibetan culture and feeling the warmth of the grasslands.



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

曾兄弟国际旅游有限公司

Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd

Registration No: 198701000614(159279-X)

地址 A: Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park
Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia

电话 T: 603-2779 2818 WA: 6017-288 5288

网址 W: www.ChansWorld.com.my 电邮 E: tours@chansworld.com.my

Day 5 MAOXIAN - DUJIANGYAN - MT EMEI (B/L/D)

H: Mt Emei Yuquan Bay Hotel or SML

After breakfast, take a bus to the famous **Dujiangyan Panda Base** where you will see the China's national treasure – the Giant Panda; they are mischievous and adorable, some are hanging on the tree, some are rolling on the grassland and even playing in a group etc. Then go to the check-in point **Dujiangyan Yangtianwo Square**. Arriving in Leshan, you will **take a boat trip** to visit the **Leshan Giant Buddha** carved on the cliff of Qixia Peak in Lingyun Mountain. It is a 71-meter-tall Maitreya Buddha statue. It is the world's largest stone Buddha and the tallest stone Buddha statue in the world. It is known as "the mountain is a Buddha and the Buddha is a mountain" and is included in the World Cultural Heritage List. Then transfer to Mt Emei.

Day 6 MT EMEI SCENIC AREA (B/L/D)

H: Mt Emei Yuquan Bay Hotel or SML

After breakfast, you can enjoy one day trip at Mt Emei. **Mt Emei** is one of the 4 famous Buddhism Mountains in China renowned for its breathtaking scenery, mysterious natural wonders and mythical Buddhism history. It is famous for its beautiful natural scenery and mythical Buddhist deeds. It has long been famous for its beautiful natural scenery and mythical Buddhist deeds. The reputation. Here you can visit **Baoguo Temple and Fuhu Temple**. Baoguo Temple is located in Fenghuangping of Mount Emei. It is one of the eight key temples in Mount Emei and the largest temple in the mountain. Fuhu Temple is densely covered with forests, surrounded by mountains and rivers, and the unique shape of the buildings creates a picture of "winding paths leading to secluded places, and Zen rooms with deep flowers and trees".

***Note: Mt Emei Yuquan Bay Hotel does not include hot springs. If guests take a hot spring bath, you may need to pay RMB 120/person by own expense.**

Day 7 MT EMEI – CHENGDU (B/L/D)

H: Cheng Du Antai Century Hotel or SML

After breakfast today, we will visit **Mt Emei Art Museum**, the number of precious cultural relics ranks among the top in the southwestern region's museums. The basic display relies on the museum's collection of cultural relics, encompassing themes of natural and historical cultural development, to interpret the historical and cultural development of the Mt Emei region from various perspectives. Transfer to **Jinli Ancient Town**, which is an antique commercial street and one of the most popular attractions in Chengdu. There are also various Sichuan specialty snacks in the street. At dusk, lights will light up in Jinli, which is quite charming and suitable for taking pictures and playing.

Day 8 CHENGDU – KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, visit to **Kuanzhai Alley**, which is one of the well-preserved Qing Dynasty ancient streets in Chengdu. After that you can enjoy your free time at Chengdu. Then we will transfer to the airport for your flight back to Kuala Lumpur.

Optional Tour:

1. Jiuzhaigou evening party + Face Changing in Sichuan Opera : RMB400 per Adult, RMB350/Child

Remarks: Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions. In particular, the Customer is requested to note the following: Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control. Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.